
Zápis ze 3. zasedání finanční komise 23. 1. 2025 
Přítomní: 

prof. Ing. Alena Vančurová, Ph.D. ano 

Bc. Jan Borovička omluven 

Kristýna Cirhanová ano 

Mgr. Halka Čapková, Ph.D. ano 

Patricie Dostálová  

Ing. Karel Helman, Ph.D. ano 

Bc. Eliška Hubáčková omluvena 

Ing. Aneta Lejčková  

Bc. Jakub Němec ano 

doc. Ing. Tomáš Pavelka, Ph.D.  

Ing. Mgr. et Mgr. Michaela Ševčíková, Ph.D. ano 

PhDr. Ing. Daniel Váňa, Ph.D. ano 

Ing. Tomáš Zouhar – host  ano 

 

Vzhledem ke krátké době mezi přikázáním dokumentu a zasedáním AS VŠE a s tím spojeným obtížím 

s hledáním vhodného termínu, se přítomní členové komise dohodli na tom, že poslední pondělí před 

konáním zasedání AS VŠE si budou rezervovat čas od 13:30 pro případné zasedání komise. S tím 

souhlasil i pan kvestor. 

Finanční komise se sešla za účelem projednání materiálu Plán realizace strategického záměru VŠE 

2025. Komise je usnášeníschopná. 

Předsedkyně konstatovala, že finanční komisi z něho přísluší jen část týkající se investic. Členové 

komise s tím projevili souhlas.  

Komise velmi ocenila, že pan kvestor dal k dispozici detailnější informace k jednotlivým plánovaným 

investičních akcích. O nich se rozproudila diskuse a pan kvestor ochotně odpovídal na dotazy členů 

komise. Jednání bylo pro všechny zúčastněné inspirativní. 

 

Komise se usnesla na tom, že AS VŠE doporučuje schválení investiční části předložené aktualizace 

s tím, že další části jí nepřísluší k projednání. 

 

V Praze dne 26. 1. 2025 



Zpracovala: Vančurová 


